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DB: Tim and I are very very close 
mates. He is a role model of the game 
and someone who many people look 
up to. It’s a testament to himself in how 
professional he is and how well he looks 
after himself in order for him to be at his 
peak at all times. I definitely learnt of him 
and it was fantastic to be able to share 
the same field as him. 

OK: Personally, being a profes-
sional footballer, what are your main 
objectives for this season?

DB: Being at such a big club, it’s 
about winning and having that winning 
mentality. We brought the first silverware 
to the club last year and want to build 
on that. Hopefully we can qualify for the 
Asian Champions League this year and 
win the league. 

OK: How has Warren Joyce been 
as a coach?

DB: Warren has got the team well 
drilled and very fit. We are focused on 
defending and being hard to beat which 
has shown how solid we have been this 
year. 

OK: What have been your main 
highlights thus far in your Hyundai 
A-League career?

DB: Winning trophies is always 
special. So taking out the Asian Cham-
pions League with the Western Sydney 
Wanderers as well as winning last year’s 
Westfield FFA Cup are definitely the two 
main highlights in my Hyundai A-League 
career so far. 

OK: At 27, do you have aspirations 
of playing abroad once more?

DB: Of course, I’m at a good age 
being a goalkeeper and I definitely have 
aspirations to play at the highest level. 
Going to Europe or abroad is something 
that I have my sights on. 

OK: On the topic of the NPL, your 
brother Anthony, had a great year with 
Hakoah Sydney City East, you had the 
chance to play against him also in the 
Westfield FFA Cup, do you get a chance 
to follow his journey?

DB: It was very special for myself 
and my family when we were drawn 
against Anthony in the Westfield FFA 
Cup. It was an awesome experience to be 
able to take part in a competitive game 
against my brother and one we will 
remember for the rest of our lives. He has 
huge potential and I’m always there look-
ing out for him and guiding him to make 

sure he progresses as best as he can. 
OK: Away from football, you 

run a successful clothing label called 
‘TheLIFEofA’, tell us a bit about that 
(happy for you to plug where people 
can purchase your gear)

DB: My label ‘TheLIFEofA’ ini-
tially started as a sports blog where 
we intertwined sports fashion with 
sports stars and wanted to give an in-
sight into the fashion industry of the 
greatest sportsman around the world. 
We then branched out and created 
our own label which we are slowly 
growing. It’s an online store and you 
can get all our latest gear at www.
thelifeofa.com/shop 

OK: Finally, you are of Greek her-
itage, how important is that to you

DB: I’m definitely a proud Greek 
which means the absolute world to me! 

OK: Thanks again for taking the 
time out Dean with the interview, all 
the best with the rest of the Hyundai 
A-League season with Melbourne City.

DB: Thank you and Merry Christ-
mas to everyone

μπορούν οι φίλαθλοι και όσοι αγαπούν την ομάδα να συνα-
ντιούνται σε ένα αθλητικό περιβάλλον που θα μπορούν να 
περνούν χρόνο μαζί παλιοί και νέοι του Ολύμπικ. Μιλάμε 
για μία ιστορική και περήφανη ομάδα που πρέπει να έχει 
αυτά που της αξίζουν. Προτεραιότητά μας λοιπόν η δημι-
ουργία εγκαταστάσεων στο Μπέλμορ, για τις οποίες βρι-
σκόμαστε στο στάδιο της έγκρισης από τη Δημαρχία συν 
όλα τα υπόλοιπα διαδικαστικά τα οποία φροντίζουμε 
διεξοδικά.»

ΚΟΣΜΟΣ: “Ποιο είναι το μεγαλύτερο πρόβλημα που 
μέχρι στιγμής είχατε να αντιμετωπίσετε;
«Σαφώς να κατανοήσουμε την οικονομική κατάσταση που 
παραλάβαμε. Το τοπίο ήταν θολό και ενώ το γνωρίζαμε δεν 
ξέραμε ακριβώς τι καλούμαστε να αντιμετωπίσουμε, ποιο 
το ύψος των χρεών που 
έπρεπε να καλύψουμε, ώστε 
να βγει ο σύλλογος από την 
οικονομική δυσχέρεια. Το 
θέμα αυτό λύθηκε και μπο-
ρούμε πλέον να συγκεντρω-
θούμε στο στρατηγικό σχε-
διασμό και την υλοποίηση 
των στόχων μας. Στο πλαί-
σιο αυτό και με δεδομένο 
το μέγεθος του έργου που 
καλούμαστε να φέρουμε 
εις πέρας, θεωρήσαμε 
σωστό να προσλάβουμε 
γενικό διευθυντή πλήρους 
απασχόλησης, με εμπειρία 
στον συγκεκριμένο τομέα, 
και που φυσικά να κατανο-
εί τους οραματισμούς μας, 
να συμπνέει μαζί μας στις 
απόψεις και βέβαια, να 
μπορεί να υλοποιήσει τους 
κοινούς στόχους που έχουμε θέσει ως Διοικητικό Συμβούλιο. 
Το πρόσωπο αυτό είναι ο Τζον Μπόλος»

ΚΟΣΜΟΣ: Τώρα που όπως είπατε, έχετε σχηματίσει 
μία αρχική εικόνα για το πού βρίσκεται 
οικονομικά ο σύλλογος και ό,τι  άλλο χρειάζεται 

να γίνει, ποιο νομίζετε είναι το χρονοδιάγραμμα 
για να υλοποιηθούν οι στόχοι σας;
« Ξέρουμε τι επιδιώκουμε να πετύχουμε, ξέρουμε όμως 
επίσης ότι δεν θα αλλάξουμε τα πράγματα μέσα σε μία 
μέρα, σε όλους τους τομείς που προανέφερα έχουμε θέσει 
συγκεκριμένους στόχους και ο κόσμος μπορεί να δει ήδη 
ότι κάνουμε βήματα προς την υλοποίησή τους. Υπάρχει 
εξέλιξη σε όλα τα θέματα. Ο στρατηγικός σχεδιασμός λει-
τουργίας του συλλόγου μας είναι ένα από τα βασικότερα 
σημεία, που έχουμε επενδύσει, όπως και η ενημέρωση 
πάνω στις εξελίξεις. Διοικητικό συμβούλιο, μέλη του κλαμπ, 
προσωπικό και παίκτες όλοι ενημερώνονται εγγράφως σε 
τακτά χρονικά διαστήματα σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι 
υποθέσεις του συλλόγου και ποια πρόοδος επέρχεται σε 
κάθε τομέα. Ο ίδιος προσωπικά θέλω να υπάρχει αυτή η 

επικοινωνία και η ενημέρωση 
προς όλους τους εμπλεκόμενους, 
όσον αφορά τι αποφάσεις παίρ-
νονται στο διοικητικό συμβού-
λιο και όλες τις εξελίξεις πάνω 
στα τρέχοντα θέματα. Είμαι 
απόλυτα ικανοποιημένος από 
τις θετικές αντιδράσεις που 
λαμβάνουμε για την επικοινω-
νιακή πολιτική που έχουμε 
θεσπίσει. Όσο αφορά το χρο-
νοδιάγραμμα λοιπόν, γνωρί-
ζουμε ότι δεν θα έχουν όλα 
υλοποιηθεί μέσα στην επόμενη 
σεζόν αλλά βαδίζουμε κάθε 
μέρα πιο κοντά. Οι διαδικασίες 
είναι χρονοβόρες και τα μέτω-
πα πολλά. Για όλα όμως έχουν 
ενεργοποιηθεί οι διαδικασίες, 
οι κατασκευές των εγκαταστά-
σεων υποδομής στο Τεμπι θα 
γίνουν, για το Μπέλμορ περι-

μένουμε την έγκριση της Δημαρχίας και ολοκληρώνουμε 
τα γραφειοκρατικά που αναγκαστικά προηγούνται για κάθε 
έργο τέτοιας κλίμακας. Δεν καθόμαστε με σταυ-
ρωμένα χέρια, να ανταλλάσσουμε απόψεις, 
έχουμε σηκώσει τα μανίκια και εργαζόμαστε να 
επιφέρουμε τις αλλαγές που χρειάζονται σε όλα 

»

.. Ο χρόνος θα δείξει αν ένας 
κούκος θα φέρει την άνοιξη… 
ή αν το “κατεστημένο” του 
Σίδνεϊ Ολύμπικ, 
ξαναφορώντας την αθώα 
“προβιά προβάτου”, που 
παραμονεύει, πότε να 
ξαναφανερωθεί ως λύκος και 
να κατασπαράξει κάθε έντιμη 
και φιλότιμη προσπάθεια για 
αλλαγή στο σύλλογο. 
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